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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi az álláspontja a Gazdasági Versenyhivatal javaslatáról, amely szerint a vény nélküli
gyógyszereknél fel lehetne szabadítani a forgalmazást?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr . Kökény Mihály egészségügyi, szociális és
családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Gazdasági Versenyhivatal „A gyógyszerpiac szabályozásának versenypolitikai kérdései"
címmel közzétette versenypolitikai álláspontját .
E szerint :

„A GVH álláspontja az, hogy több területen érdemes komplex felülvizsgálatot elvégezni .

- A vény nélküli gyógyszereknél, de legalább azok egy pontosan meghatározott köre esetén, a
forgalmazást fel lehetne szabadítani, természetesen a termékbiztonság indokolt garanciális
előírásainak megtartása mellett . (Ez utóbbi hatósági ellenőrzésének megkönnyítése érdekében
elő lehetne írni, hogy az általános forgalmazásra engedélyezett gyógyszereket árusító
kereskedelmi egységeket regisztráltatni kell az ellenőrzésre feljogosított hatóságnál .
Forgalmazási feltételként továbbá meg lehetne követelni a készletek megfelelően zárt helyen
való tárolását.)"

Kérdezzük Miniszter Úrtól :

K/7223 .

- Mi az álláspontja a Gazdasági Versenyhivatal ezen javaslatáról?

írásbeli kérdés



Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . december 15.
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